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Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mi lesz a hátrányos helyzetű vidékek épűletvagyonának sorsa? Kultúrtájból katasztrófa
sújtotta övezet?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2014. szeptember 24-ei szóbeli kérdésemben már érdeklődtem afelől, hogy a kormányzat
milyen sorsot szán a somogyi települések üresén álló ingatlanvagyonának.

A népesség pusztulásával párhuzamosan döbbenetes mértéket ölt az épített környezet leromlás a
is . A megye 120 ezer lakóingatlanából több mint 20 ezer üresen áll, ezek háztáji gazdálkodásr a
kiválóan alkalmas gazdasági épületeikkel a mostani folyamatok fényében el őbb vagy utóbb, de
inkább előbb az enyészeté lesznek. Sajnos, a szélesebb nyilvánosság a hazai települése k
harmadát alkotó kisfalvak sorsát alapvet ően befolyásoló konkrét elképzelésekr ől nem kap
tájékoztatást.

Amennyiben nem történik határozott cselekvés, úgy az egykor virágzó kultúrtájnak számít ó
Somogyországban is egyre gyakoribbá válnak a háborús övezetre hasonlító, a társadalm i
együttélés legelemibb szabályait sem betartó elemek által lepusztított falvak, településrészek .



Tisztelt Miniszter Úr !

Miként áll a többéves késés után ugyan, de a Nemzeti Fejlesztés 2030 . című dokumentum

területfejlesztési koncepciójában megfogalmazott feladat, hogy az aprófalvas térsége k

nagyszámú űres ingatlanát fel kell mérni, hasznosításukra pedig tervet kell kidolgozni.

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . február . 26 .

Ander Bal zs
Jobbik
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